
  

 

 

Op 14 maart 2025 stelden raadsleden V. Bruin en S. Ceulemans (Leefbaar Rotterdam) 

schriftelijke vragen aan het college over ‘Een pure bende aan de Eliotplaats’. Gezien de 

aard van de vragen, wordt geacht dat deze aan de burgemeester zijn gesteld. 

 

Inleidend wordt gesteld: 

‘Al lange tijd gaan bewoners van een grote flat aan de Eliotplaats in Ommoord gebukt 

onder grootschalige vervuiling, criminaliteit en vandalisme, zo is vandaag opnieuw in het 

AD te lezen. Een ongekend nare situatie voor inwoners die via Havensteder een 

appartement huren in deze flat. Wij maken ons zorgen om de veiligheid en 

woonomstandigheden van deze mensen. Als het blijkbaar niet gegarandeerd kan worden 

door Havensteder, vragen wij ons af welke stappen de gemeente hierin gaat ondernemen. 

Dit gaat niet om een ‘simpele’ klachtenmelding maar de historie van criminaliteit en 

onveiligheid in deze flat gaat zo ver dat hier simpelweg actie op ondernomen moet 

worden.’  

 

Hieronder volgen de vragen en mijn beantwoording: 

 

Vraag 1:  

Welk contact heeft de gemeente de afgelopen maanden gehad met Havensteder als 

het gaat om de criminele activiteiten die hier plaats hebben gevonden? 

 

Vraag 2: 

Is de gemeente op de hoogte van het aantal meldingen dat gedaan wordt over deze 

flat en de zaken die hier allemaal misgaan? 

 

Antwoord op de vragen 1 en 2: 

Bij gemeente was de overlast in de centrale ruimtes van de flat niet bekend en er waren 

dan ook geen meldingen van overlast die overeenkomen met de overlast zoals beschreven 

in het krantenartikel. We begrijpen echter dat de ervaringen van omwonenden anders 

kunnen zijn en nemen dergelijke signalen altijd serieus. Het is vervelend als bewoners zich 

niet gehoord voelen.  

 

 

Aan de gemeenteraad 
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In het verleden is er op enkele individuele casussen (bestuurlijk) opgetreden door 

gemeente en/of politie. Er is inmiddels contact gelegd met de woningcorporatie om een 

inventarisatie van de overlast te maken en te kijken wat er aan de overlast gedaan kan 

worden.  

 

Vraag 3:  

Welk verscherpt toezicht plegen veiligheidsinstanties op deze flat? Welke rol heeft 

de gemeente hierin genomen? 

 

Antwoord:  

Naar aanleiding van de berichtgeving heeft de mobiele wijkhub van gemeente op 7 april jl. 

een avond bij de flat gestaan zodat medewerkers van gemeente, wijkagenten en 

medewerkers van de corporatie met bewoners in gesprek konden over de flat en de 

overlast die ervaren wordt. Bewoners reageerden positief op dit initiatief en waren blij dat 

de mobiele wijkhub er stond. Met betrokken bewoners wordt een schouw georganiseerd 

om te horen welke plekken in de buitenruimte wellicht aandacht behoeven.  

In 2024 is er een woning bestuurlijk gesloten. In het krantenartikel wordt gesproken over 

bedreiging met een vuurwapen. Voor dit incident is een verdachte aangehouden.  

Wanneer er sprake is van woonoverlast, wordt dit besproken in het woonoverlastoverleg 

vanuit gemeente, waarna bekeken wordt welke maatregelen genomen kunnen worden om 

overlast vanuit een woning te stoppen. 

 

Vraag 4:  

Wordt er gewerkt met extra cameratoezicht bij deze flat? Zo nee, wanneer wil de 

burgemeester hier een rol in pakken? 

 

Vraag 5:  

Is de gemeente van plan om Havensteder te dwingen om deze flat op orde te krijgen 

en de letterlijke shitshow in de flat op te ruimen en te verbeteren? 

 

Antwoord op de vragen 4 en 5:  

De overlast die beschreven wordt, is binnen in de flat. Gemeentelijke cameratoezicht mag 

alleen in de publieke ruimte. In de buitenruimte is de overlast niet van dien aard dat 

cameratoezicht geplaatst wordt. De gemeente is met de woningcorporatie in gesprek om 

te kijken welke maatregelen getroffen kunnen worden om de overlast tegen te gaan. 

Vanuit de gebiedsorganisatie wordt samen met de gemeentelijke collega’s en partners de 

situatie rondom de flat in de gaten gehouden. 

 

De burgemeester, 

 

 
 

C.J. Schouten 


